



Product Information Sheet

Reference: _____

流動數據產品 / Mobility Data Products

牌子 / Brand	HPE Networking Instant On
型號 / Model	AP22D
原產地 / Place of manufacture	中國 China
主要功能 / Key features	<p>Wi-Fi CERTIFIED 6™ 是專為確保具備 Wi-Fi 6 功能的裝置符合最高安全性和互通性標準而設計的計畫。有了 Wi-Fi 6 認證，即可擔保高速度與進階功能，例如正交分頻多重接取 (OFDMA)、下行鏈路多使用者多輸入多輸出 (MU-MIMO) 技術，以及新一代 Wi-Fi 安全性 WPA3。</p> <p>在單一、時尚的外觀尺寸下，蘊藏著 4 個 1GbE 連接埠和一個 802.11ax 2x2 Wi-Fi Certified 6™ 存取點，前者可用於連接有線裝置，後者可透過 2.5 GbE 連接埠建立上行鏈路。將 AP22D 安裝在桌面，可以輕鬆使用內建乙太網路連接埠，而安裝在有線裝置附近的牆上，則可以完美融入任何環境。使用 Instant On 行動應用程式或入口網站輕鬆管理 Instant On AP22D，以建立訪客和員工網路、管理存取控制清單並設定 POE 計畫以自訂電源使用。</p> <p>內建安全性閘道和防火牆，將業務與訪客流量分開。這款能與未來接軌的存取點提供 WPA2/WPA3/OWE 驗證機制，可實現安全 Wi-Fi 存取，提供高枕無憂的網路體驗。</p> <p>Wi-Fi CERTIFIED 6™ The Wi-Fi CERTIFIED 6™ program is designed to ensure that Wi-Fi 6-capable devices meet the highest standards for security and interoperability. Wi-Fi 6 certification guarantees high-speed and advanced features like orthogonal frequency division multiple access (OFDMA), downlink multi-user multiple-input multiple-output (MU-MIMO) technology, and the next generation of Wi-Fi security, WPA3.</p> <p>This single, sleek form-factor houses four 1 gigabit Ethernet ports for wired devices and an 802.11ax 2x2 Wi-Fi Certified 6™ access point that uplinks through a 2.5 gigabit Ethernet port. Mount the HPE Networking Instant On Access Point AP22D on a desk for easy access to the built-in Ethernet ports or on the wall near wired devices to blend into any environment. Easily manage the Instant On AP22D with the Instant On mobile app or portal to create guest and employee networks, govern access control lists, and set POE schedules to customize power use.</p> <p>Built-in security gateway and firewall keep business and guest traffic separate. Offering WPA2/WPA3/OWE authentication for secure Wi-Fi access, this future-ready access point delivers a worry-free networking experience.</p>
數據傳輸/網絡連接制式 Data transfer/network connectivity protocol	Wi-Fi 6 2.4 GHz 802.11ax (Wi-Fi 6) ; 5 GHz 802.11ax (Wi-Fi 6)
配套 / Packaging List	AP22D <ul style="list-style-type: none">• 1 x AP22D• 1 x Desk stand• 1 x Single-gang wall box mount bracket• 1 x RJ45 網絡線 / Ethernet cable• 1 x 電源適配器 / Power adapters• 1 x 快速安裝指引 / Quick Installation Guide
產品價格 / Price	請參照銷售備忘錄/發票 As per Sales Memo/Invoice
附加費 / Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)
保修人身份 / Identity of repair service provider	HPE Networking Instant On



支援保固 / warranty support service	前九十天享 24 小時全年無休電話支援 (不含假日) 保固期間內享 24 小時全年無休線上對談支援 (不含假日) 在保固起算日三十天內，HPE 會為保固範圍內的硬體產品提供當日寄送更換產品於「下一個工作日 (NBD)」送達。 保固起算日三十天 後的剩餘保固期限內，Aruba 會於 10 日內寄送更換產品 HPE Networking Instant On 2-year warranty comes with 24x7 phone support for first 90 days and chat support for the entire warranty period. Parts replacement: Next Business Day (NBD) Arrival, within 30 days (from warranty start date); after which parts will be replaced within 10 days for 23 months. 網址/ website: https://www.arubanetworks.com/support-services/product-warranties/ 聯絡電話 / phone number: +852 800 908 811
換貨政策 / Exchange policy	你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次，詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.
保修期 Warranty period	主機 / Main Unit 24 個月* 24 months*

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

<http://hkcsl.com>